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ZAWIADOMIENIE O SPOSOBIE ZAŁATWIENIA SKARGI 

 

Na podstawie art. 229 pkt 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 

administracyjnego (tekst jedn. Dz. U. z 2013 r. poz. 267 ze zm.) uznaję skargę z dnia             

18 maja 2014 r. (data wpływu do DUW – 18 maja 2014 r.) na Radę Miejską Jeleniej Góry,    

za zasadną.  

 

 

UZASADNIENIE 

 

W dniu 18 maja 2014 r. do Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego we Wrocławiu 

wpłynęła Pana skarga na bezczynność Rady Miejskiej Jeleniej Góry w zakresie 

nierozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej          

w Jeleniej Górze „za brak rozliczeń za zimną wodę, oraz nie zastosowanie się do Zarządzenia 

Prezydenta Miasta” z dnia 12 kwietnia 2014 r. 

…………………………………………………………………………………………………

……………………………………………………… 

x 
Do wiadomości: 

Rada Miejska Jeleniej Góry 

 

KOMENTARZ: 

Średnio rozgarnięty mieszkaniec (ja może nawet jeszcze mniej) potrafi się zapoznać np. z tym 

(wszystko ujęte w skardze):  

http://www.zgkim-

jg.pl/images/article/file/Regulamin%20rozliczania%20wody%20i%20odprowadzania%20%C

5%9Bciek%C3%B3w.pdf  

i zauważy w około parę minut że jak ZGKiM wypowiedział rozliczenia „wodnikowi” za 

zimną wodę – automatycznie powinien wprowadzić opłaty zaliczkowe w czynszu (tak, jak to 

uczynił ze śmieciami). Jednak od 2013go roku tego nie zrobił, a Radni (w ilości 23 osób) a to 

http://www.zgkim-jg.pl/images/article/file/Regulamin%20rozliczania%20wody%20i%20odprowadzania%20%C5%9Bciek%C3%B3w.pdf
http://www.zgkim-jg.pl/images/article/file/Regulamin%20rozliczania%20wody%20i%20odprowadzania%20%C5%9Bciek%C3%B3w.pdf
http://www.zgkim-jg.pl/images/article/file/Regulamin%20rozliczania%20wody%20i%20odprowadzania%20%C5%9Bciek%C3%B3w.pdf


  

usiłują nie dopuścić skargi, a to wreszcie od kwietnia 2014r. myślą, myślą , myślą…(choć 

prawdopodobnie mają kłopot przeczytać treść skargi) – bo przecież mieszkańcy nie mogą 

zaoszczędzić na opłatach (zgodnie z prawem). 

 

NAWET JAK ZSUMUJEMY ŻE RADNI MAJĄ KŁOPOT Z ZESTAWIENIEM FAKTÓW 

(czyli Rada Miejska jest fikcją) to 10 min na przeczytanie * 23 radnych = po ok. 4ech 

godzinach i ostatni radny powinien już umieć odpowiedzieć na złożoną skargę. 

Jak i tego nie umie Radny – wystarczy że naciśnie dowolny guzik podczas głosowania. 

Od kwietnia skargą (złożoną przez ok. 50 lokatorów właśnie dodatkowo w kwietniu) nie zajął 

się nikt z Radnych. 

PO CO NAM TACY RADNI? 
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ZAWIADOMIENIE O SPOSOBIE ZAŁATWIENIA SKARGI 

 

Na podstawie art. 229 pkt 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 

administracyjnego (tekst jedn. Dz. U. z 2013 r. poz. 267 ze zm.) uznaję skargę z dnia 16 maja 

2014 r. (data wpływu do DUW – 16 maja 2014 r.) na Radę Miejską Jeleniej Góry,                 

za zasadną.  

 

 

UZASADNIENIE 

 

W dniu 16 maja 2014 r. do Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego we Wrocławiu 

wpłynęła Pana skarga na bezczynność Rady Miejskiej Jeleniej Góry w zakresie 

nierozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej         

w Jeleniej Górze za brak odpowiedzi na skargę z dnia 11 kwietnia 2014 r. w sprawie 

podwyżki czynszu za mieszkanie.  

 
Do wiadomości: 



  

Rada Miejska Jeleniej Góry 

 

KOMENTARZ: 

W sumie sprawa ciągnie się od września 2013r. 

Jednak nabierała rozpędu aż w kwietniu 2014 poszła seria KOLEJNYCH skarg od 

mieszkańców… . 

Rada Miejska np.  w grudniu na sesji pokiwała mądrze głową i…. chyba źle 

zrozumiałem kiwnięcie. 

 

Okazuje się że przeczytanie paru punktów ustawy o ochronie praw lokatorów i 

zestawienie z podwyżkami czynszu (wszystko radnym „podane na tacy” , bo już wiemy 

że sami nie są w stanie sięgnąć do przepisów prawa) PRZEKRACZA MOŻLIWOŚCI 

DECYZYJNE RADNYCH !!! 

Myślą , myślą , myślą….  – przecież to nie ich pieniądze znikają bezpowrotnie z portfeli , 

ale ok. kilku tysięcy mieszkańców komunalnych… . 

 

/tekst będzie się zapewne rozrastał, bo jak radni przed wyborami przestaną „myśleć” , to i 

nowe fakty dojdą…/ 

 

 

NO I DOCHODZI: 
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ZAWIADOMIENIE O SPOSOBIE ZAŁATWIENIA SKARG 

 

Na podstawie art. 229 pkt 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 

administracyjnego (tekst jedn. Dz. U. z 2013 r. poz. 267 ze zm.) uznaję skargę z dnia 22 maja 

2014 r. (data wpływu do DUW – 22 maja 2014 r.) na Radę Miejską Jeleniej Góry,                

za zasadną.  



  

 

UZASADNIENIE 

 

W dniu 22 maja 2014 r. do Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego we Wrocławiu 

wpłynęła za pośrednictwem Elektronicznej Platformy Usług Administracji Publicznej skarga 

na bezczynność Rady Miejskiej Jeleniej Góry w zakresie nierozpatrzenia „wniosków” z dnia       

2 marca 2014 r.: 

1) „o dokonanie kontroli rozesłanych mieszkańcom pod koniec września „podwyżek 

czynszu” przez Dyrektora ZGKiM na zgodność z ustawą „o ochronie  praw 

lokatorów”; 

2) „o  analizę prawną nadesłanej mi podwyżki czynszu, gdzie przy stawce bazowej  

ustalonej przez  Prezydenta Miasta  w wysokości  8,34 zł Dyrektor ZGKiM podniósł 

mi czynsz na 8,40 zł, której wysokość nie wynika z żadnych przepisów prawa”; 

3)  „o  sprawdzenie zgodności z prawem miejscowym Zarządzenia Prezydenta Miasta 

ustalającego stawkę bazową czynszu w wysokości 8,34 zł od 1go stycznia 2014r.” 

W treści skargi wskazał Pan, iż „bezczynność organu do którego składałem wnioski          

i wyraźnie prosiłem o pisemną odpowiedź spowodowała (zapewne) kolejną podwyżkę czynszu 

z naruszeniem prawa (…)”. 

 

KOMENTARZ: 

Co tu komentować? 

23 RADNYCH…….. BEZRADNYCH. 

 

Czy są potrzebni? 

 

 

 

 

NO I DOCHODZI ZNOWU: 
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ZAWIADOMIENIE O SPOSOBIE ZAŁATWIENIA SKARG 

 

Na podstawie art. 229 pkt 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 

administracyjnego (tekst jedn. Dz. U. z 2013 r. poz. 267 ze zm.) uznaję skargi z dnia 13 

czerwca 2014 r. (data wpływu do DUW – 13 czerwca 2014 r.) na Radę Miejską Jeleniej Góry: 

w zakresie złożonych skarg na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej                     i 

Mieszkaniowej w Jeleniej Górze za brak odpowiedzi na pisma „w sprawie bonifikaty”,  

„zagrzybienia budynku” oraz „za wprowadzenie podwyżki czynszu z naruszeniem ustawy   

o ochronie praw lokatorów”, za zasadne. 

 

 

UZASADNIENIE 

 

W dniu 13 czerwca 2014 r. do Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego we Wrocławiu 

wpłynęły za pośrednictwem Elektronicznej Platformy Usług Administracji Publicznej cztery 

pisma zatytułowane każdorazowo jako cyt. „zażalenie na Radę Miejską Jeleniej Góry za brak 

odpowiedzi na skargę”. 
 

W ww. pismach podniósł Pan zarzut niepodjęcia działań przez Radę Miejską Jeleniej 

Góry w zakresie złożonej skargi na Zastępcę Prezydenta Miasta Jeleniej Góry – Panią 

Mirosławę Dziką oraz skarg na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej    

w Jeleniej Górze za brak odpowiedzi na pisma „w sprawie bonifikaty”, „zagrzybienia 

budynku” i „za wprowadzenie podwyżki czynszu z naruszeniem ustaw”. 

…………………………………………………………………………. 

…………………………… 

 

W związku z powyższym Wojewoda Dolnośląski, działając na podstawie art. 258 § 1     

pkt 5 k.p.a. jako organ nadzoru i kontroli nad przyjmowaniem i załatwianiem skarg                 

i wniosków przez organy jednostek samorządu terytorialnego oraz § 12 Rozporządzenia Rady 

Ministrów w sprawie organizacji przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków, przekaże 

do Rady Miejskiej Jeleniej Góry informację o obowiązku przestrzegania przepisów działu 

VIII k.p.a. w zakresie terminowości załatwiania skarg oraz wniesie o poinformowanie Pana    

o terminie załatwienia skargi. 

 

KOMENTARZ: 

Co tu komentować? 

23 RADNYCH…….. BEZRADNYCH. 

 

Czy są potrzebni? 

PRZECIEŻ NAWET NIE ZNAJĄ WYBRANYCH  PRZEPISÓW KPA 

(PRZECZYTANIE TO Z 5MIN. – ZA DUŻO DLA RADNYCH???) 

 

 



 

 

 

NO I KOLEJNE: 
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          ZAWIADOMIENIE O SPOSOBIE ZAŁATWIENIA SKARGI 

          

          Na podstawie art. 227, 229 pkt 1 oraz art. 237 §1 ustawy z dnia                          

14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego – zwanej dalej k.p.a. (tekst 

jednolity: Dz. U. z 2013 r. poz. 267 ze zm.) uznaję za zasadną Pana skargę z dnia  

21 lipca 2014 r. dotyczącą nienależytego wykonywania zadań przez Radę Miejską w 

Jeleniej Górze. 

 

 

 

KOMENTARZ: 

Czy ta Rada coś potrafi? 

Czy naprawdę są potrzebne 23 osoby które potrafią tylko nazwy ulic nadawać, a już 

problemy mieszkańców przerastają możliwości intelektualne radnych? 

 

 


